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Zápis z jednání Finančního výboru 
Číslo: 7 
Hodina: 16:30 
Datum: 3. 12. 2019 
Místo: Restaurace U Varhanáře  
Přítomni za FV: Ing. Zdeněk Jirásek; Ing. Milan Nedvěd; JUDr. Lubomír Talanda; RNDr. Robert 

Otruba 
za MÚ: Ing. Monika Bulánková 
Hosté: Patrik Mizera, Investiční specialista, CLEAR investment s.r.o., člen skupiny DRFG a.s. 

 
Omluveni: Ing. Kateřina Daczická; Mgr. Jan Klán; RNDr. Ivo Šanc, CSc; Ing. Tomáš Pilc; 

Ing. Robin Jiráň 
 
Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Seznámení s nabídkou příležitostného zhodnocení finančních prostředků 
3. Projednání předložených dokumentů, které budou na ZM 10. 12. 2019 
4. Různé 
 
Add1 
Předseda FV zahájil řádné zasedání FV i přes nadpoloviční absenci členů FV.  
 
Add2 
Byl přivítán Patrik Mizera, Investiční specialista, CLEAR investment s.r.o., člen skupiny DRFG a.s. a představil 
nám možnost příležitostného zhodnocení finančních prostředků. Jedná se o investování do komerčních 
nemovitostí na území České republiky a tato investiční skupina DRFG a.s. spadá do rizikové skupiny 2, takže 
přestavují v současné době jeden z nejbezpečnějších způsobů zhodnocení prostředků. Pan Mizera 
odpověděl na položené otázky a během diskuze se zmínil i o možnosti vyjednání o výši vstupního poplatku 
v závislosti na potencionální době a výši předpokládaných ukládaných finančních prostředků. V předložené 
v nabídce je poplatek ve výši 1% z vkladu 25 mil. Kč. Nabídl, že v případě zájmu by provedl prezentaci na 
jednání Rady města. Přítomní členové nesouhlasili s ukládáním městských prostředků do takovýchto fondů. 
 
Add3 
Finančnímu výboru byly předloženy materiály, jež budou na programu ZM v úterý dne 10. 12. 2019.  
 
1/02 Rozpočtové opatření KT č. 22 – jedná se o zapojení dosud vybraných sankčních plateb na částečnou 
úhradu výdajů souvisejících s provozem radaru a 4,5 mil. Kč bude zvyšovat zůstatek na bankovních účtech. 
Finanční výbor navrhuje přidat k tomuto materiálu bod b) Zastupitelstvo města ukládá, aby částka 
vybraných sankčních plateb byla výhradně použita na opravy komunikací 
 
2/01 Obecně závazná vyhláška č. 4/2019 o místním poplatku z pobytu – sloučení 2 poplatků dle důvodové 
zprávy 
 
2/02 Obecně závazná vyhláška č. 5/2019, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů – Ing. Nedvěd poukazuje na nečinnost 
Města v oblasti větší motivace  občanů ohledně třídění odpadů 
 
2/03 Obecně závazná vyhláška č. 6/2019, o místním poplatku ze psů – Ing. Nedvěd upozorňuje, že po 
městě nejsou doplňovány sáčky na psí exkrementy. Odpověděl OI-TO: zajišťují Technické služby podle 
harmonogramu svozu odpadu většinou 1x týdně a sáčky 
doplňují https://mu.kutnahora.cz/mu/harmonogram-svozu-odpadu 
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2/04 Návrh na odpis pohledávek – dotaz předsedy směřoval na odpis pohledávky ve výši 498 276,30 Kč, 
kde je psáno, že se pohledávka týkala nedoplatku předpisů poplatku z prodlení, který byl spojený s užíváním 
bytu č. 12 v objektu 17. listopadu 105 v Kutné Hoře za roky 2000 – 2006. Dotaz: jak k tak velké částce mohlo 
dojít. Odpověděl OSM - dotyčný tam bydlel, ale neplatil nájemné, ovšem požádal si o platební kalendář, 
začal splácet, ale opět přestal. Městu se podařilo dotyčného vystěhovat až v roce 2006. Jistiny byly 
umořeny z exekucí důchodu a následně při dědickém řízení, ale zbývající sankce ve výši 498 tis. Kč 
uspokojeny bohužel nebyly.  
 
4/01 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 47 – 250 tis. Kč pro školní jídelny – dotaz co si mají představit pod 19 
ks jídelním setem. Odpověděl OPPŠK: Jídelní set: pevná konstrukce s deskou a čtyřmi sedátky. Není prý 
takový hluk v jídelně, když se šoupe židlemi.  
Viz. http://www.mydva.cz/root/download/ke-stazeni/katalog-nabytku/jidelni-nabytek-2015-cz.pdf  
 
4/02 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 48 a uzavření VPS - Sparta Kutná Hora žádá na pokrytí nákladů 
spojených se zpracováním projektové dokumentace na rekonstrukci fotbalového hřiště včetně závlahového 
systému hřiště, podle které byla stavba realizována, částkou ve výši 96 800,- Kč. S touto žádostí a 
následným poskytnutím příspěvku nesouhlasí přítomní členové FV (Talanda, Otruba, Jirásek), tento postup 
Sparty se jim zdá nestandartní. Ing. Nedvěd se zdržel hlasování. Proběhla diskuze ohledně zalévání hřiště 
z rybníku Lorec bez přítoku. Dále byla urgována odpověď na položený dotaz předsedou FV ohledně 
výběrového řízení na uvedenou akci. 
 
Add4 
Předseda s politováním komentoval neúčast členů FV na pracovním jednání o rozpočtu, které se konalo dne 
25. 11. 2019 a jelikož se nesejde FV před projednáváním rozpočtu na rok 2020, byly předsedou 
komentovány některé položky neinvestičních výdajů jako například: nedostatečně podložené navýšení 
přídělu do sociálního fondu o 150 tis. Kč a navýšení mzdových výdajů – které bude chtít doložit. Dále bylo 
upozorněno, že jsou webové stránky nepřehledné a občan nemá šanci se rychle zorientovat. Bylo tedy 
napraveno a na webových stránkách je rozpočet zatím na prvním místě. Byl doplněn i pracovní rozpis 
rozpočtu, aby se občan mohl lépe orientovat. 
 
Předseda všem poděkoval za účast.  
 
 
 
Zprávu napsala: Monika Bulánková 
Ověřili a doplnili: přítomní členové FV 
 
 
 

http://www.mydva.cz/root/download/ke-stazeni/katalog-nabytku/jidelni-nabytek-2015-cz.pdf
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Jednorázová

25 000 000 Kč

3 let 

29. 11. 2019

31. 01. 2020

Patrik Mizera

CLEAR Investment s.r.o.

Kutná Hora















Naše privátní péče o Vás.

Jedinečné služby, kvalita, charakter.

Vztah a dlouhodobost spolupráce.























Neslibujeme – doručujeme.

Čitelnost - transparentnost obchodního modelu 

Zajištění - nemovitosti

Likvidita 

Predikovatelnost výnosů





Modelace investice | Czech Real Estate Investment Fund

V kalkulaci je počítané se zhodnocením 4,5 % p.a. 

Upozorňujeme, že výkonnost předchozí není zaručeným ukazatelem budoucí výkonnosti.

vstupní poplatek 1%

    M O D E L A C E  V Ý N O S U  P O R T F O L I A

Investiční nástroj Hodnota investice Rok Výnos Kumulovaný výnos Investice celkem

CZECH REAL ESTATE INVESTMENT FUND

ISIN: LI0294389098
25 000 000 Kč

1 1 113 750 Kč 1 113 750 Kč 26 113 750 Kč

2 1 175 118 Kč 2 288 868 Kč 27 288 868 Kč

3 1 227 999 Kč 3 516 867 Kč 28 516 867 Kč







S investičním konzultantem společnosti EFEKTA 

spolupracuji již pár let a vše jde správným směrem. 

Díky za to.

M I C H A L  J A N O T K A

Moderátor a reportér FTV Prima

Moje první rozhodnutí na poli investic – rozhodla 

jsem se do fondů investovat své úspory. Mohu jen 

doporučit, vše funguje.

M G R .  M A R T I N A  P O L Á Š K O V Á

Advokátka

Finanční servis na vysoké odborné úrovni, který mě 

přesvědčil, že investovat má smysl.

M U D r .  P A V E L  T H E I N E R ,  P h . D .

Vedoucí lékař Fakultní nemocnice Brno

Chválím individuální a profesionální přístup, který 

nebyl nijak vnucující se. Konzultant mi osvětlil současnou 

ekonomickou situaci s predikcí vývoje a představil mi 

zajímavé příležitosti pro investice.

A L E Š  K Ř Í S T E K

Majitel restaurace Tivoli

XccMěsta :

• Pasohlávky
• Ledvice
• Velké Meziříčí
• Sobůlky
• Loděnice
• Trnávka
• Dolní Branná

Nadace :

• Nadační fond Gago
• Nadace J. Horáčka
• ČEZ Odbory Ledvice

Bytová družstva :

• BD Sever Liberec
• OSB Teplice
• Družba Brno
• SBD Mladá Boleslav









Patrik Mizera
Senior Manager
CLEAR Investment s.r.o.

T: 720 167 461
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